



Representative Office of Japan to the P.A.

Al-Wataniah Towers 5th Fl., Al-Bireh Municipality St., Al-Bireh

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 repjapan@repjapan.ps

PRESS RELEASE

December 21st, 2010

The Japanese Representative Office Celebrates the Completion of The Rehabilitation of Al Badan Water Network

Today on December 21, 2010, the completion ceremony of the project for rehabilitation of water network in Al Badan Village in Nablus governorate was held. Mr. Naofumi Hashimoto, Representative of Japan to the Palestinian Authority and Mr. Mohamad Salahat, Head of Al Badan Village Council attended the ceremony. The project was funded by the Government of Japan in March 2010, through its Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP).

With the fund of USD 97,000, Al Badan Village Council implemented the project for rehabilitation of 1.5 km of Al Badan main pipeline in addition to the installation of a new pump and reorganization of the water network. Through this project, the village council, from now on, is able to ensure the access of running tap water for around 3,000 people living in Al Badan area. Thus, it will contribute to the adaptation for climate change and to the improvement of the life of the Palestinian people, which is supported by the “Cool Earth Partnership” initiated by the Government of Japan.

Since the inception of Japan’s Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects in 1993 in Palestine, Japan has provided funding GGP assistance to more than 300 projects with a total value of approximately 21 million US dollars, which is a part of Japan’s total assistance to the Palestinians exceeding USD 1.1 billion.

Mr. Hashimoto in his speech expressed that the Japanese Government is determined to continue its support to Palestinian people from human security perspective as well as from its political stands in order to contribute to their efforts to establish a viable independent Palestinian state and to strengthen local institutions to provide basic daily services to people.

(End)

Representative Office of Japan to the P.A.

Al-Wataniah Towers 5th Fl., Al-Bireh Municipality St., Al-Bireh

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 repjapan@repjapan.ps



Scene of opening ceremony



Scene in front of the project memorial plate

بيان صحفي

2010/12/21

مكتب ممثلية اليابان يحتفل بإتمام مشروع اعادة تأهيل شبكة المياه في قرية الباذان

أقيم اليوم الثلاثاء الموافق 2010/12/21 حفل اتمام مشروع اعادة تأهيل شبكة المياه في منطقة الباذان في محافظة نابلس. حضر الحفل كلا من ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية السيد/ ناؤفومي هاشيموتو، ورئيس مجلس قروي الباذان، السيد محمد صلاحات. تم تمويل هذا المشروع من قبل الحكومة اليابانية في آذار 2010 تحت اطار منح المساعدات اليابانية للمشاريع الاهلية والامن الانساني (GGP).

وبتمويل مقداره 97,000 دولار امريكي، نفذ مجلس قروي الباذان المشروع حيث تم اعادة تأهيل 1.5 كم من خط المياه الرئيسي وتركيب مضخة جديدة واعادة تنظيم شبكة المياه. من خلال هذا المشروع، سيتمكن مجلس قروي الباذان من ضمان الحصول على مياه صالحة للشرب لنحو 3000 مواطن يعيشون في تلك المنطقة. وبذلك، سيساهم المشروع في التكيف مع تغير المناخ وتحسين حياة الشعب الفلسطيني والذي يدعمه مبادرة شراكة الأرض الباردة" والتي أسستها حكومة اليابان.

منذ بداية منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والامن الانساني في عام 1993 في فلسطين، قدمت حكومة اليابان المساعدة لأكثر من 300 مشروع بمبلغ 21 مليون دولار امريكي تقريبا، والتي تشكل جزء من إجمالي المساعدات اليابانية للفلسطينيين التي تصل إلى أكثر من 1 مليار دولار أمريكي.

وأعرب السيد هاشيموتو في كلمته عن عزم حكومة اليابان بدعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني والسياسي ودعم جهوده لاقامة دولة فلسطينية مستقلة قابلة للحياة، الى جانب دعم جهوده لتطوير قدرات المؤسسات المحلية لتوفير الخدمات الأساسية اليومية للناس.

(النهاية)